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Zápisnica 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré,  

konaného dňa 11.12.2020 o 17:30 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:            starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 

       prednosta obecného úradu:  Mgr. Juraj Peťko 

 

                                    poslanci:  Zdenko Bukovinský 

                                                     Pavol Jurčo 

                                                     František Knežník       

                                                     Terézia Králiková 

                                                     Ing. Martin Lavko, st. 

                                                     Ing. Martin Lavko, ml. 

                                                     Ing. Pavol Poracký 

                                                     Ing. František Teplický 

      Václav Klust 

 

Ospravedlnená: Ing. Veronika Hoffmannová, hlavná kontrolórka obce 

 

Neprítomní: -- 

                                                                                                                                                                   

Ďalší prítomní: Mgr. Štefan Luha, riaditeľ ZŠ s MŠ 

                           Ján Zeman, veliteľ DHZO 

                           Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

                           Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                            

Verejnosť: Radovan Kolbaský 

                                                                                     

Program:  

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

5. Žiadosti občanov a organizácií:        

5.1. Návrh na schválenie  predaja  nehnuteľnosti pozemku registra 

„C“ 157/15 a 7636/10, Rastislav Pavliga a manželka  Bc. Mária 

Pavligová, SNP  96/90,  059 18 Spišské Bystré z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

5.2.  Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľnosti pozemku – Božena 

Chmurová, Školská 539/52, 059 18  Spišské Bystré z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

5.3. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – 

Jakub Ferko, Školská 561, 059 18 Spišské Bystré 

5.4. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – 

Zuzana Šellengová, Školská 538/51, 059 18  Spišské Bystré 
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6. Správa z vykonanej následnej kontroly – Kontrola interných predpisov 

            ZŠ  s MŠ  Spišské Bystré 

7. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské 

            Bystré na I. polrok 2021 

8. Návrh na schválenie VZN č. .../2020 o miestnych daniach a miestnom 

                              poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

9. Návrh na schválenie VZN č. ..../2020 o výške príspevku za pobyt 

            dieťaťa  v materskej škole, výške príspevku na čiastočnú úhradu                     

nákladov na činnosť  školského klubu, školskej jedálne  

10. Návrh na schválenie VZN č. .../2020  o určení príspevku na mzdy a 

                                    prevádzku na dieťa materskej školy a žiaka v  školskom zariadení  na 

                                    území  obce Spišské Bystré  

11. Správa  veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok  2020 

12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok  

2021 

13. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce  Spišské Bystré k návrhu  

            rozpočtu  na rok 2021  

14. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2021 s výhľadom na roky  

2022 – 2023 

15. Návrh vecnej náplne použitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré  

                                    v roku  2021 

16. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020 

16.1. Rozpočtové opatrenie č. 8/2020  

16.2. Oznámenie č. 3/2020 

17. Rôzne 

18. Interpelácie 

19. Záver     

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce a privítal 

všetkých prítomných. Starosta  konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je 8 (pozri 

prílohu č. 1- prezenčná listina) a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. E-mailom sa 

ospravedlnila pani kontrolórka Ing. Veronika Hoffmannová.  

 

K bodu 2. Schválenie programu 

Mgr. Marián Luha, starosta obce uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka). Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané žiadne zmeny, pripomienky a iné 

návrhy. 
 

Hlasovanie za  predložený  program: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  
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Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské Bystré  

 

schvaľuje 

 

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva nasledovne:  

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

5. Žiadosti občanov a organizácií:        

5.1. Návrh na schválenie  predaja  nehnuteľnosti pozemku registra 

„C“ 157/15 a 7636/10, Rastislav Pavliga a manželka  Bc. Mária 

Pavligová, SNP  96/90,  059 18 Spišské Bystré z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

5.2.  Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľnosti pozemku – Božena 

Chmurová, Školská 539/52, 059 18  Spišské Bystré z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

5.3. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – 

Jakub Ferko, Školská 561, 059 18 Spišské Bystré 

5.4. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – 

Zuzana Šellengová, Školská 538/51, 059 18  Spišské Bystré 

6. Správa z vykonanej následnej kontroly – Kontrola interných predpisov 

            ZŠ  s MŠ  Spišské Bystré 

7. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské 

            Bystré na I. polrok 2021 

8. Návrh na schválenie VZN č. .../2020 o miestnych daniach a miestnom 

                              poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

9. Návrh na schválenie VZN č. ..../2020 o výške príspevku za pobyt 

            dieťaťa  v materskej škole, výške príspevku na čiastočnú úhradu                     

nákladov na činnosť  školského klubu, školskej jedálne  

10. Návrh na schválenie VZN č. .../2020  o určení príspevku na mzdy a 

                                    prevádzku na dieťa materskej školy a žiaka v  školskom zariadení  na 

                                    území  obce Spišské Bystré  

11. Správa  veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok  2020 

12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok  

2021 

13. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce  Spišské Bystré k návrhu  

            rozpočtu  na rok 2021  

14. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2021 s výhľadom na roky  

2022 – 2023 

15. Návrh vecnej náplne použitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré  

                                    v roku  2021 

16. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020 

16.1. Rozpočtové opatrenie č. 8/2020  
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16.2. Oznámenie č. 3/2020 

17. Rôzne 

18. Interpelácie 

19. Záver     

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha navrhol za zapisovateľku pani Janu Kiktovú a za overovateľov 

zápisnice: pána Václava Klusta a pána Ing. Františka Teplického. Bez námietok a 

pripomienok. 

 
Starosta obce 

 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

2. za overovateľov zápisnice pána Václava Klusta a  pána Ing. Františka Teplického 

 

K bodu 4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu, neboli podané žiadne otázky, návrhy, 

pripomienky a zmeny. 

 
Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

 

informatívnu správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

obce Spišské Bystré 

 

K bodu 5. Žiadosti občanov a organizácií: 

K bodu 5.1. Návrh na schválenie  predaja  nehnuteľnosti pozemku registra „C“ 157/15 a 

7636/10, Rastislav Pavliga a manželka  Bc. Mária Pavligová, SNP  96/90,  059 18 Spišské 

Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 4). 

Mgr. Marián Luha informoval, že ide o situáciu ešte z predchádzajúceho zasadania, 

podmienky ostali tak ako minule, je to bez zmeny, dali si opakovanú žiadosť. Otvoril 

rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané žiadne návrhy, zmeny a pripomienky.  
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Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko,  

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

A) rozhoduje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, že predaj  nehnuteľností v katastrálnom území Spišské 

Bystré je prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že sa jedná  o majetkovoprávne 

vysporiadanie pozemkov, odčlenené parcely  slúžia s časti ako dvor a sú  čiastočne zastavané 

drobnými  stavbami – oplotenie a  užívané žiadateľmi.   

 

B)schvaľuje 

1) v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku vo 

vlastníctve Obce Spišské Bystré, a to predaj  nehnuteľnosti v katastrálnom území Spišské 

Bystré ako prípad hodný osobitného zreteľa.   

2) podľa ustanovenia §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj  nehnuteľnosti v katastrálnom území Spišské Bystré     a to  

- novozameraný pozemok registra „C“ s parc. č. 7636/10 o výmere 22 m2, druh pozemku:  

zastavaná plocha a nádvorie, k.ú. Spišské Bystré, odčlenený geometrickým plánom č. 

36444499-133/2019 zo dňa 02.10.2019 overený Okresným úradom Poprad, katastrálnym 

odborom pod číslom G1-914/19 dňa 11.10.2019 od parcely registra „C“ s par. č. 7636/1 

od celkovej výmery: 5 394 m2, druh pozemku: zastavaná plocha  a nádvorie, k.ú. Spišské 

Bystré, evidovanej Okresným úradom Poprad, katastrálny odbor na LV č. 1, vo 

vlastníctve Obce Spišské Bystré, Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré  

- novozameraný pozemok registra „C“ s parc. č. 157/15 o výmere 87 m2, druh pozemku:  

vodná plocha, k.ú. Spišské Bystré, odčlenený geometrickým plánom č. 36444499-

133/2019 zo dňa 02.10.2019 overený Okresným úradom Poprad, katastrálnym odborom 

pod číslom G1-914/19 dňa 11.10.2019 od parcely registra „C“ s par. č. 157/2 od celkovej 

výmery: 780 m2, druh pozemku: vodná plocha, k.ú. Spišské Bystré, evidovanej 

Okresným úradom Poprad, katastrálny odbor na LV č. 1, vo vlastníctve Obce Spišské 

Bystré, Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa na 

základe žiadosti: Rastislav Pavliga a manželka Bc. Mária Pavligová, r. Lavková, trvale 

bytom obaja SNP 96/90, 059 18 Spišské Bystré  za cenu 1 744,-- eur. 
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K bodu 5.2. Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľnosti pozemku – Božena 

Chmurová, Školská 539/52, 059 18  Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Marián Luha  informoval, že je to najdlhšia doba vysporiadavania pozemku, je to 

uvedené aj v dôvodovej správe. Teraz sme sa konečne niekam pohli. Otvoril rozpravu 

k tomuto bodu. Návrh od komisie je zrejmí. Neboli podané žiadne otázky, návrhy, 

pripomienky a zmeny. 

Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

A) rozhoduje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom 

nehnuteľností v katastrálnom území Spišské Bystré je prípad hodný osobitného zreteľa 

z dôvodu, že sa jedná  o majetkovoprávne usporiadanie pozemkov; časti  pozemkov vo vlastníctve 

obce, ktoré  sú dlhodobo užívané  a využívané ako záhrada. 

 

B) schvaľuje 

1) v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prenájmu vlastníctva nehnuteľného majetku 

vo vlastníctve Obce Spišské Bystré, a to prenájom  nehnuteľností v katastrálnom 

území Spišské Bystré ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

2) podľa ustanovenia §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov prenájom  nehnuteľností v katastrálnom území 

Spišské Bystré a to 

- časť pozemku registra „KN C“ parc. č. 2849/2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie  o výmere 90 m2 vo vlastníctve Obce Spišské Bystré, Michalská 

394, 059 18 Spišské Bystré, z dôvodu hodného osobitného zreteľa žiadateľke 

Božena Chmurová, bytom  Cintorínska Školská 539/52, 059 18  Spišské 

Bystré.  Na dobu určitú t.j. 4 rok a ročný nájom vo výške  90,00 eur  (1,00  

euro/m2 x 90 m2). 

K bodu 5.3. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – Jakub 

Ferko, Školská 561, 059 18 Spišské Bystré 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 6). 
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Mgr. Marián Luha  informoval, že pán Ferko  žiada o ďalší odpredaj obecného pozemku,  

v minulosti  sme mu vyhoveli. Má záujem zväčšiť si svoj pozemok. Odporúčanie komisie pre 

výstavbu a životné prostredie je, že neodporúča odpredaj pozemku. Otvoril rozpravu k tomuto 

bodu. Neboli podané žiadne otázky, návrhy, pripomienky a zmeny.  

Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X  X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

  X      

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

 

žiadosť o odkúpenie obecného  pozemku od žiadateľa  Jakub Ferko, Školská 561, 059 18  

Spišské Bystré a na základe odporúčania komisie výstavby a životného prostredia  

neschvaľuje odpredaj 

 

K bodu 5.4. Predbežné schválenie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – Zuzana 

Šellengová, Školská 538/51, 059 18  Spišské Bystré 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 7). 

Mgr. Marián Luha informoval, že ide o opakovaný odpredaj za ich pozemkom, 

v predchádzajúcom období sa im už odpredávalo. Ešte chcú 42 m2 odkúpiť. Otvoril rozpravu 

k tomuto bodu. Neboli podané žiadne iné návrhy, pripomienky a zmeny.  

Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

1. schvaľuje  

predbežne žiadosť  o odkúpenie obecného pozemku od žiadateľa Zuzana Šellengová,  

Školská 538/51, 059 18  Spišské Bystré 
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2. odporúča  

 

doručiť geometrický plán úradne overený Okresným úradom Poprad, katastrálnym 

odborom a znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty pozemku. 

 

K bodu 6. Správa z vykonanej následnej kontroly – Kontrola interných predpisov ZŠ 

 s MŠ  Spišské Bystré 
K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 8). 

Mgr. Marián Luha informoval o predloženej správe. Pani kontrolórka konkrétne 

nešpecifikuje podané pripomienky. Mala však nejaké pripomienky. Môže sa vyjadriť aj pán 

riaditeľ. Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Mgr. Štefan Luha, riaditeľ ZŠ s MŠ podotkol, že je rád, že vykonala kontrolu. Nedostatky, 

ktoré boli uvedené boli v citácií zákonov, všetky pripomienky boli skôr administratívneho 

charakteru.  

Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

 

Správu z vykonanej následnej kontroly – Kontrola interných predpisov ZŠ s MŠ Spišské 

Bystré 

 

K bodu 7. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na 

I. polrok 2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 9). 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že kontrolórka je vysunutou rukou poslancov, čo sa týka 

kontrol. Máte právo vy jej určovať čo má kontrolovať ak by bolo potrebné. Vypracovala plán 

kontrolnej činnosti. Schvaľujete tento plán a poverujete ju kontrolou. Operatívne vieme 

samozrejme doplniť prípadné kontroly, ak by to bolo potrebné. Otvoril rozpravu k tomuto 

bodu. Neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny a pripomienky.   

Hlasovanie za predložený návrh: 
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 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdržal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

A) schvaľuje 

Plán  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na I. polrok 2021 

B) poveruje 

hlavného kontrolóra obce vykonaním kontroly 

 

K bodu 8. Návrh na schválenie VZN č. .../2020 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 10). 

Mgr. Marián Luha poznamenal,  máte v dôvodovej správe koľko sme museli doplácať za 

drobný stavebný odpad a odvoz zmesového komunálneho odpadu a všetkými tým súvisiacimi 

vecami. Konzultoval som aj s kolegami z Mikroregiónu, každý ide na vyššiu sumu. L. 

Teplička, Batizovce rovnocenné obce ako naša sú na 30-tich €.  Sme poddimenzovaní. Pevne 

verím, že vybudovaním obecného kompostoviska sa posunieme do väčšej percentuálnej triedy 

vytriedenia odpadu. Mohli by sme tým zmierniť toto navýšenie. Nemáme to však úplne vo 

svojich rukách, veľa záleží od ľudí. Zvýšilo sa taktiež skládkovanie. Brantner tiež povýšil 

ceny. V zmysle zákona nemáme na nič doplácať. Aj týmto navýšením nenapĺňame zákon lebo 

aj tak budeme doplácať. Kým nenaučíme ľudí separovať a lepšie triediť nepohneme sa. 

Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Mgr. Juraj Peťko, prednosta obecného úradu dodal, že dôvody sú uvedené v dôvodovej 

správe a sú tam detailnejšie rozpísané. Aký bol predpis na tento rok, koľko budú odhadované 

náklady do konca roka. Vidno aj ten rozdiel. Nepristupujeme k zmene sadzieb daní, dotýka sa 

to len poplatku za komunálny odpad. Tento zvyšujeme z 0,06849 na 0,07534. Je to v zmysle 

zákona, v súčte to bude vytvárať sumu 27,50 €.  

Terézia Králiková, poslankyňa obecného zastupiteľstva sa informovala, že v článku 16  

písmeno b, správca dane ustanovuje koeficient 0,7. 

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, že je to hodnota koeficientu v písmene a) je uvedená cena. 

Písmeno b) sa týka iného, nie je to cena je to hodnota koeficientu.  

Ing. Pavol Poracký, poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval na pohľadávky občanov 

na platenie odpadu, nebolo to tam uvedené. Neviem koľko obec eviduje pohľadávok.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že toto sa netýka pohľadávok, je to iná stránka veci.  

Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu dodala, že pohľadávky sú spracované 

v záverečnom účte. Zatiaľ ešte nie je urobená uzávierka roka, ľudia ešte stále platia. Sumy sú 

rozdelené na dve časti/splátky.  
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Mgr. Marián Luha podotkol, že zvyšuje sa to aj keď sa platí. Terénne sociálne pracovníčky 

robia čo môžu. Výška dlhu sa zvyšuje.  

Ing. Pavol Poracký poznamenal, že zvýšením ceny to zaplatia ľudia čo platia.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, že pri tomto výpočte nevychádzal z reálnych nákladov. Vychádzal 

z predpisu, to čo sme vyrubili všetkým obyvateľom a pozrel sa na celkové náklady. Ten 

rozdiel nie je tvorený z reálnych peňazí. Pre nás určujúci údaj je predpis.  

Ing. Pavol Poracký sa informoval, či obec má register, koľko obyvateľov tu nemá trvalé 

bydlisko a býva tu a robí odpad.  

Mgr. Marián Luha odpovedal nie. Vieme koľko je nehnuteľností a koľko je tam trvalých 

pobytov.  

Ing. Pavol Poracký podotkol, že by možno bolo potrebné vymyslieť kľúč na to, že 

zapracovať aj tých čo nemajú trvalý pobyt a tvoria ten odpad. Neviem či je to možné, napr. na 

domácnosť alebo na zbernú nádobu.  

Mgr. Juraj Peťko poznamenal, že EÚ nás do budúcna do toho bude tlačiť,  aby sa odpad 

vážil. To v najbližších rokoch príde. Nájsť tu nejakú spravodlivosť je veľmi komplikované. 

A to aj z toho dôvodu, že máme napr. úľavy pre dôchodcov, DHZO, darcov krvi, 

novonarodené deti atď. Tú úplnú spravodlivosť nájsť je veľmi ťažké.  

Na rokovanie sa dostavil Ing. Martin Lavko st. o 17:47 h.  

Ing. Martin Lavko ml., poslanec obecného zastupiteľstva sa  informoval ohľadne rozpisu 

koľko množstva je v komunálnom odpade  ako plasty a ostatné veci a koľko sa vyvezie.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že na konci roka je súhrn koľko sa vyviezlo KO, plastov, 

skla, papiera atď.  

Ing. Martin Lavko ml. sa informoval, či sa prijímajú výukové opatrenia, výukové programy 

podpora zo štátu alebo z EÚ aby ľudia viacej separovali. Tým by sme vedeli ponížiť  celkovú 

hmotnosť odpadu. A taktiež sa znížia náklady na skládkovanie, ktoré sa teraz tak zvyšujú.  

Mgr. Marián Luha dodal, že sa otvorilo obecné kompostovisko do 100 ton. Tam sa počíta, 

že mohli by sme sa z 18 % prehupnúť do ďalšej kategórie. Tým pádom tam je zase benefit, že 

keď viac triedime menej budeme platiť za skládkovanie.  

Mgr. Juraj Peťko poznamenal, že na základe údajov, ktoré mi máme, ktoré dávame na 

štatistiku, kde sa presne vypočíta miera vytriedenosti. Táto miera vytriedenosti nás zaraďuje 

do príslušnej triedy, od ktorej sa odvíja to skládkovanie. Práve obecné kompostovisko bolo na 

to zriadené, aby sme sa prehupli do vyššej triedy.  

Ing. Martin Lavko ml. podotkol, že keď už máme to obecné kompostovisko tak tých 

občanov postrčiť do toho, aby separovali, či už cez spravodaj, sms.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, že čo sa týka odpadov tak táto téma začína byť celospoločenská. 

Snažíme sa do spravodaja dávať takéto informácie. Koncom minulého roka tam bol veľký 

článok, ktorý sa týkal odpadov. Nemôžete čakať, že obecný úrad bude chodiť od domu 

k domu a kontrolovať, kto ako robí. Samozrejme tlačíme na tie odpady, určite budeme aj 

naďalej do spravodaja dávať tieto články. V škole aj pán riaditeľ sa snaží robiť takéto aktivity. 

Táto výchova musí však prioritne začať v rodinách.  

Ing. Pavol Poracký podotkol, že je to možno futuristické myslenie, ale vážiť odpad ako obec, 

vytriedenosť plastov, skla vo svojej myšlienke.  

Mgr. Marián Luha dodal, že už minule som vás informoval, že v okrese Kežmarok bol 

pilotný projekt v obci Veľká Lomnica, kde Brantner váži odvážaný odpad na jednotlivého 

producenta. Sú načipované všetky zberné nádoby. Pracujem na tom aby sme v okrese Poprad 

boli tiež pilotnou obcou. Od mája fungujú vo Veľkej Lomnici ešte do dnes dňa však  

nezmenili žiadny status, resp. politiku čo sa týka financovania. Brantner má na tento účel len 
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jedno vozidlo  s váhou, ak im to vozidlo  z rôznych dôvodov vypadne  napr. ďalší mesiac už 

nevážia. Dva mesiace nebudú vážiť nemajú náhradu, ako vypočítame ten rozdiel, aj oni na 

tom pracujú, zapojili sa do EÚ výziev, aby nakúpili viac vozidiel  s vážením a pracujem na 

tom, aby sme aj my boli pilotná obec. Niektoré spoločnosti čipujú aj mechy len nie je ich  

možnosť vážiť. S Brantnerom máme 9 dodatkov, sú obce ktoré majú aj 20. Niektoré obce idú 

do obstarávania, ale nerozhoduje to či má váženie, ale rozhoduje kto dá lepšiu cenu. Za 

všetkým sú ľudia, kto má cítenie pre životné prostredie bude triediť, kto nemá cítenie bude 

hľadať cestu ako sa vykrútiť.  

Ing. Martin Lavko ml, dodal k tomu čipovaniu, skôr taký odmeňovací spôsob, kto viacej 

vytriedi možno nejaké úľavy  alebo nejakú súťaž kto vytriedi najviac plastu. Možno urobiť aj 

za obecným úradom, kto donesie najviac plastu môže získať nejakú úľavu.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že nemáme to kde zbierať. Nemáme možnosť zvážiť, teraz to 

ide na litre a potom to prepočítavajú. Pokiaľ nebude relevantná  možnosť /váha/počet tak sa 

nepohneme.  

Ing. Pavol Poracký poznamenal, že myslel skôr na to, aby to zbierala obec a sústreďovala to 

na jedno miesto.  

Mgr. Marián Luha dodal, že máme rozpracovaný zberný dvor.  

Ing. Pavol Poracký podotkol, že možno potom ušetríme na odpadoch.  

Mgr. Juraj Peťko poznamenal, že obec nemá oprávnenie na nakladanie s odpadmi.  

Ing. Pavol Poracký dodal, že ľudia sa naučia iba vtedy ak za to budú mať určitú výhodu 

alebo postih.  

Mgr. Juraj Peťko podotkol, že EÚ sa do budúcna toto snaží presadzovať  a to je to váženie. 

Obce, ktoré najviac vytriedia a budú mať najmenej zmesového odpadu budú mať potom 

úľavy. Toto je tá myšlienka, ku ktorej to smeruje v horizonte 5 – 10 rokov. Návrh VZN bol 

zverejnený na úradnej tabuli. V stanovenej lehote neboli doručené žiadne pripomienky.  

Ing. Martin Lavko st., poslanec obecného zastupiteľstva dodal, že pokusy už boli aj 

v minulosti. Všetko sypali okolo dediny a do potoka.  

Ing. Martin Lavko ml. podotkol, že skôr ísť motivačnou cestou a nad postihmi neuvažovať. 

Mohlo by byť kontraproduktívne.  

Mgr. Marián Luha dodal, že neboli podané žiadne zmeny, pozmeňujúce návrhy 

a pripomienky. 

 
Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. 

Martin 

Lavko st.  

Za: X X X X X X  X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

      X   

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

sa uznáša  
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na    Všeobecne   záväznom   nariadení   č. 7/2020  o  miestnych daniach a miestnom poplatku 

za  komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

K bodu 9. Návrh na schválenie VZN č. ..../2020 o výške príspevku za pobyt dieťaťa  

v materskej škole, výške príspevku na čiastočnú úhradu  nákladov na činnosť  školského 

klubu, školskej jedálne  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 11). 

Mgr. Juraj Peťko informoval, že počas uplynulého roka sa predmetné VZN už upravovalo. 

Život prináša veci, ktoré treba operatívne riešiť. Je tam jedna legislatívna zmena ktorú sme 

museli zapracovať tzv. jednotný poplatok pri deťoch v MŠ, kde predtým sme ich mali 

roztriedené podľa veku. Teraz sa to mení na jednotný poplatok vo výške 15 €. Zmenilo sa pár 

dátumom, ktoré sú naviazané na vyúčtovanie platieb a ich vrátenie. Zjednoduší sa tá 

administratíva pre školu. Bol to návrh školy. Návrh VZN bol zverejnený v stanovenej lehote 

na úradnej tabuli. V stanovenej lehote neboli doručené  žiadne pripomienky.  

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané žiadne zmeny, návrhy 

a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st. 

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

sa uznáša  

 

na   Všeobecne   záväznom   nariadení   č.   8/2020 o výške príspevku za pobyt  dieťaťa 

v materskej škole, výške príspevku na čiastočnú úhradu  nákladov na činnosť školského 

klubu, školskej jedálne 

 

K bodu 10. Návrh na schválenie VZN č. .../2020  o určení príspevku na mzdy a 

prevádzku na dieťa materskej školy a žiaka v  školskom zariadení  na  území  obce 

Spišské Bystré  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 12). 

Mgr. Juraj Peťko informoval, že toto VZN sa schvaľuje každý rok, je to zákonná povinnosť, 

ktorá nám vyplýva zo zákona o ŠS a školstve a školskej samospráve. Sumy sú presne 

zadefinované. Návrh VZN bol zverejnený v stanovenej lehote na úradnej tabuli. V stanovenej 

lehote neboli doručené žiadne pripomienky.  

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu, neboli podané žiadne otázky, návrhy, 

pripomienky a zmeny.  
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Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st. 

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

sa uznáša  

 

na   Všeobecne   záväznom   nariadení   č.   9/2020 o určení príspevku na mzdy a prevádzku 

na dieťa materskej školy a žiaka v školskom zariadení na území obce Spišské Bystré 

 

K bodu 11. Správa  veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok  2020 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 13). 

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ing. Pavol Poracký sa informoval na inventúru majetku DHZO, či prebehla v tomto roku.  

Ján Zeman, veliteľ DHZO odpovedal neprebehla.  

Ing. Pavol Poracký odpovedal, zaviazať ich aby uskutočnili inventúru. Ďalšia vec je, že 

v dôvodovej správe  nie je nič o financiách, o využívaní  financií, o nákupoch. Neviem či je to 

v správe nejakej inej, ktorá sa na obec dostane. Toto mu tam chýba v tej správe. Ďalšia vec je 

tam rozpísané pri akých akciách sa zúčastnili DHZO, nie je tam napísané aká bola použitá 

technika, koľko dní sa konalo, ako dlho to trvalo, čistenie studní neviem, či to bolo platené, 

objednané alebo to bolo počas živelnej pohromy. Osobne si myslí, že správu by bolo potrebné 

viac rozpísať. Je to celoročná činnosť osobne by prijal viac informácií.  

Mgr. Marián Luha dodal, že zatiaľ nikto nepožadoval takéto informácie, nedisponujú inými 

finančnými prostriedkami iba dotáciou z MV vo výške 5 000,00 €  pre kategóriu A, ktorá je 

ročne schvaľovaná a čo sme dali do rozpočtu. V monitorovacej správe je to presne rozpísané. 

Ak bude spracovaný zoznam čo tam má byť uvedené posunieme to pánovi veliteľovi. S tým 

problém by nemal byť. Na každý zásah, na ktorý je vysielané DHZO sa spracováva správa zo 

zásahu, kde je uvedené miesto, čas, počet zasahujúcich členov. Ak ich vysiela KRHaZZ mimo 

kataster obce zasielame žiadosti aj správy zo zásahov na refundáciu. Možno by stačilo k tomu 

dať ako prílohy. Je to k dispozícií na obecnom úrade.  Doplnil, že sa dokúpili a namontovali 

GPS na obe vozidla DHZO. Aby bol prehľad a uľahčili činnosť nielen veliteľovi, ale aj čo sa 

týka vedenia PHM. Poďakoval veliteľovi a členom DHZO za celoročnú činnosť. Naozaj vyšli 

v ústrety každej požiadavke, bez stresu, invektív, viď. Covid-19, festival, povodeň a iné. Ich 

prácu si cení, za to veľmi pekne ďakoval. Každý z nich je zamestnaný, vykonávajú tú prácu 

nad rámec ako dobrovoľníci. Neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predložený  návrh: 
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 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing.  

Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

 

predloženú Správu o stave a akcieschopnosti  DHZO za rok 2020 veliteľom DHZO 

 

K bodu 12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok  2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 14). 

Mgr. Marián Luha informoval, že opäť sa naplánovalo na stredy, nebránime sa nejakých 

úprav.  Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Terézia  Králiková navrhla zmeniť 8.12.2021  na 10.12.2021. V stredu je sviatok.  

Ing. Martin Lavko ml. navrhol striedať stredu a piatok. Začalo by sa stredou  a tým pádom 

by december vyšiel piatok.  

 

Hlasovanie za návrh Ing. Martina Lavka ml.:  
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko. st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha dodal, že neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny  a pripomienky.  
 

Hlasovanie za predložený  pozmenený návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st. 

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že pozmenený predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré 
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berie na vedomie 

 

plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok 2021 

 

 

K bodu 13. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce  Spišské Bystré k návrhu  

rozpočtu  na rok 2021  
K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 15). 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že pani kontrolórka to rozpísala. Výhrady zákonné tam 

nenašla. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny 

a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predložený  návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Spišské Bystré k návrhu rozpočtu  na rok 2021 

 

 K bodu 14. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2021 s výhľadom na roky  

2022 – 2023 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 16). 

Mgr. Marián Luha  dal slovo pani ekonómke. 

Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu informovala, že rozpočet je zostavený ako 

vyrovnaný. Bežný rozpočet je prebytkový, kapitálové výdavky sú kryté bežným rozpočtom 

a finančnými operáciami. Tento rozpočet je v porovnaní s tohto ročným rozpočtom nižší.  

Mgr. Marián Luha dodal, že vyhliadka štátu je teraz 2 %,  sme poklesli na príspevku. Vieme 

sa s tým vysporiadať. Ak bude táto situácia pretrvávať uvidíme čo to prinesie.  

Ingrid Stachová podotkla, že decembrová prognóza na budúci rok je nižšia ako bola keď sme 

zostavovali rozpočet. Predpokladá,  že bude ešte nižší. 

Ing. Martin Lavko st. podotkol, že výhľady sú zhruba na 7,3%  a poznamenal, že doteraz 

cca o 50 000,00 € menej, ako to bude ďalej.  

Ingrid Stachová  odpovedala, že za december zatiaľ ešte peniaze neprišli.  

Mgr. Marián Luha dodal, že niektoré investície, ktoré tam sú sa nemusia realizovať ak by 

došlo k rapídnemu  výpadku podielových daní, môžeme počkať s tými investíciami a čakať na 
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eurofondy. Zatiaľ stoja výzvy, púšťajú iba na opatrenia Covid-19. Otvoril rozpravu k tomuto 

bodu.  

Ing. Pavol Poracký sa informoval ohľadne položky výdaje, pozemné komunikácie-výstavba 

chodníkov na Kravany, či je tam zahrnutý aj kruhový objazd.  

Mgr. Marián Luha odpovedal nie. Kruhový objazd nie je naša investícia, ide o investíciu 

PSK . Tiež za podmienky, že to zahrnú do investície na r. 2021 ak nezahrnú v danom roku je 

nám zbytočne robiť chodník a potom prerábať.  Je to naviazané na investíciu PSK. 

Ingrid Stachová dodala, že v programovom rozpočte je to uvedené a rozpísané.  

Ing. Pavol Poracký sa ďalej informoval, či sa ide robiť verejné osvetlenie na cintoríne.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ide asi o 8 svietidiel, bolo to plánované už minulého roku, 

nevyšli však  peniaze tak sme to stiahli. Projekt vypracoval Ing. Bukovina.   

Ing. Pavol Poracký sa ešte informoval ohľadne jednej veci, dohody o vykonaní práce  je tam 

11 500,00 €, za minulý rok bolo čerpaných 1 500,00 €, náhodou nejde o preklep.  

Ingrid Stachová odpovedala, že nie je to preklep, je to v súvislosti s tým, že sa dostavuje 

kultúrny dom a je to rezerva keď budeme potrebovať zamestnávať. Potom nabehneme na 

podnikateľskú činnosť. Len peniaze na dohody tam momentálne musíme mať.  

Mgr. Marián Luha dodal, že nebudeme hneď robiť obecný podnik, nastavíme 2 schopných 

ľudí, ktorí by to mohli rozbehnúť. Zriadime živnosť, po pol roku, roku uvidíme   či je to 

udržateľné, schopné, nebudú už  na dohodu, ale budú ako zamestnanci. Je to rezerva na 

rozbeh kultúrneho domu.  

Ing. Pavol Poracký sa informoval ohľadne položky odchodné a položka odmeny obecný 

úrad. 

Ingrid Stachová odpovedala, že ide o dvoch dôchodcov. Je to na vykrytie ak pôjdu do 

dôchodku. Položka odmeny sa nezvyšovala, je taká istá ako minulý rok.  

Ing. Martin Lavko ml. sa informoval ohľadne príjmov na daniach, či sú tam nedoplatky tak 

ako na komunálnom odpade. Naša obec je dosť veľká a čísla dane z pozemkov sú dosť malé 

položky. Je to z dôvodu, že je dosť veľa oslobodení.  

Ingrid Stachová odpovedala, že sú nižšie ako za komunálny odpad.  

Mgr. Marián Luha dodal, že na daniach z pozemkov sú halierové položky, je to rozčlenené 

podľa druhu pozemkov.  

Mgr. Juraj Peťko podotkol, že zákon nám určuje minimálnu ale aj maximálnu hranicu, kde 

môžeme pohybovať sadzbu. 

Mgr. Marián Luha dodal, že neboli podané žiadne návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predložený  návrh:  
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  
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A) schvaľuje 

 

rozpočet Obce Spišské Bystré  na rok 2021 podľa predloženého návrhu uvedeného v tabuľke 

č. 2 – rozpočet príjmov a v tabuľke č. 1 – rozpočet výdavkov podľa programov ako 

vyrovnaný vo výške 2 366 752,-- €, podľa vecnej náplne kapitálových výdavkov, cieľov 

a merateľných ukazovateľov uvedených v návrhu programového rozpočtu Obce Spišské 

Bystré na rok 2021.   

 

B)  berie na vedomie 

 

návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na roky 2022 – 2023 vrátane programov 

a podprogramov. 

 

K bodu 15. Návrh vecnej náplne použitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré  

v roku  2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 17). 

Mgr. Marián Luha  informoval, presunuli sme tam kultúrny dom, pýtal som sa zhotoviteľa 

koľko budú čerpať ešte tohto roku. Interiérové vybavenie bolo do konca októbra. Z časti 

zapríčinené aj našou vinou, pán projektant stále niečo vylepšuje a  mení. Výstavba rozhlasu, 

je súhlas od VSD, že môžeme dať na ich stĺpy, odpadli by staré  stĺpy už aj tak v zlom 

technickom stave  a dobudoval by sa ešte  v lokalite Kamenec a Vodárenská. Je to tam, ak to 

nedáme nič sa nebude diať. Sú tam uložené peniaze. Uvidíme ako sa situácia bude vyvíjať. 

Priebežný rozpočte koľko by to malo stáť máme, ale nie je  s tým 100% stotožnený, že nám to 

treba. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny 

a pripomienky.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav 

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha  konštatoval, že  predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

schvaľuje 

 

použitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu Obce Spišské Bystré v roku 2021 vo 

výške 261 000,- € na finančné krytie nasledujúcich kapitálových výdajov: 

 

- rekonštrukcia býv. budovy MŠ – akcia Kultúrny dom vo výške 101 000,- € 

- kultúrny dom – interiérové vybavenie vo výške 73 000,- € 

- výstavba a modernizácia miestneho rozhlasu vo výške 70 000,- € 
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- prístrešok za OcÚ vo výške 17 000,- € 

  

 

K bodu 16. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020:  

K bodu 16.1. Rozpočtové opatrenie č. 8/2020  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 18).  

Mgr. Marián Luha informoval, že všetko sa to týka transferov. Otvoril rozpravu k tomuto 

bodu. Neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny a pripomienky.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav  

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

schvaľuje 

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2020: 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu: 

223002 – ZŠ bežné príjmy                                                                            +     2 122,- € 

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

641006 – ZŠ výdaje z BP                                                                              +      2 122,- €  

Zníženie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu: 

641006 – ZŠ originálne kompetencie                                                            -      3 655,- € 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

721002 – Transfer ZŠ kapitálové výdaje                                                     +     3 655,- €  
/plynová panvica 120 l/ 

 

K bodu  16.2. Oznámenie č. 3/2020 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 19). 

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

Ingrid Stachová informovala, že  všetko je ZŠ, sú to prenesené kompetencie, normatívne 

a nenormatívne finančné prostriedky, ktoré neovplyvníme. Berie sa na vedomie.  

Mgr. Marián Luha dodal, že neboli podané žiadne iné návrhy, zmeny a pripomienky.  

   

Hlasovanie za predložený návrh: 
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 Zdenko  

Bukovinský 
 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Knežník 

 

Terézia  

Králiková 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

ml. 

Václav  

Klust  

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Ing. Martin 

Lavko, st.  

Za: X X X X X X X X X 

Proti:          

Zdržal 

sa:  

         

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, že predložený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo  obce Spišské  Bystré  

 

berie na vedomie 

Oznámenie pre OZ č. 3/2020 

V zmysle ods. 1 § 14 Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy  v znení neskorších úprav upravuje sa rozpočet pre rok 2020 

ZŠ s MŠ  

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +     1 904,-€  

/príspevok na učebnice/   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +     1 904,-€    

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +      4 308,-€  

/normatív-dohodovacie konanie výdavky pandémia/   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +      4 308,-€  

 

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +          26,-€  

/vzdelávacie poukazy/   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +          26,-€    

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +        850,-€   

/žiaci zo SZP/   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +       850,-€    

 

Zníženie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 
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 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          -        572,-€   

/dopravné/   

Zníženie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        -        572,-€    

 

Zníženie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          -     3 600,-€   

/škola v prírode/   

Zníženie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        -     3 600,-€    

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +      2 223,-€  

/normatív /   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +      2 223,-€  

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +      4 000,-€  

/normatív /   

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                        +      4 000,-€ 

 

K bodu 17. Rôzne 

Mgr. Marián Luha informoval, o stave na kultúrnom dome. Spracovaný bol dodatok 

k zmluve na základe pracovného stretnutia (poslanci, zhotoviteľ, starosta,  stavebný dozor a 

projektant)  s tým, že akceptovali ½ roka na reklamáciu.  

Ihrisko ÚPN – odpísali sme zástupcovi RKC, zatiaľ odpoveď nemáme. Predpokladáme, že 

zvoláme ešte pracovné stretnutie. Na pondelok má dohodnuté stretnutie s krajským šéfom 

futbalového zväzu pánom Havrilom. Sú rozpracované tri línie, kto by nám mohol pomôcť s 

investíciou. Bolo by dobré zapracovať do stretnutia všetky zúčastnené strany.  Keď vstúpi 

tretia strana je možnosť financovania cez splnomocnenca vlády pre šport. Možnosti sú. Gro je 

odkúpenie pozemku a zaťaženie obce za ten pozemok je veľké. Zatiaľ odpoveď neprišla, aká 

je ich stratégia či chcú niečo meniť, či budú čakať alebo napíšu list na zmenu ÚPN. Nevedeli 

sme ani čo dať do rozpočtu.  

Ako už informoval  ohľadne  vyjadrenia pána „ B“ na  facebookovej stránke bolo uvedené, že 

kultúrny dom je studňa pre vyvolených. Na základe tohto podal trestné oznámenie na OOPZ 

Hranovnica. To odmietlo trestné stíhanie. V uznesení je aj odôvodnenie. Prečo sa ho dotyčný 

orgán nespýtal, kto sú tí vyvolení. Citoval uznesenie. Príslušník PZ odkazuje na kontrolórku 

obce, komisie a iné orgány. Trestné stíhanie bolo odmietnuté uznesením.  

Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ing. František Teplický, poslanec obecného zastupiteľstva predniesol jeden podnet. Dnes ho 

zastavili obyvatelia ul. Školská a sťažovali sa na spomínaný rozhlas, že na danej ulici je s ním 

veľký problém. Viaceré z nich nefungujú a či by sa na ne nedalo pozrieť.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, reproduktory meníme a nestíhame to. Je to pôvodné 

hliníkové vedenie a spájané podľa toho kde  bolo roztrhané, alebo v minulosti porucha. Firma 

chodí opravuje, je ťažké to držať vo funkčnom stave. Riešime to vždy. Zase poriešime jednu 
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ulicu na krátky čas. Predložím na spracovanie projekt a rozhodnete ešte raz. Toto sa pokúsime 

napraviť aspoň čiastočne.  

Ing. Pavol Poracký sa spýtal, že v požiarnom poriadku obce nie je uvedený hydrant na 

Vodárenskej ulici.  Je nefunkčný alebo nespĺňa kapacitu.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že je tam, ale nie je zaradený pre potreby hasenia. Dva krát 

ročne chodí PVPS na kontrolu hydrantov a uvádza tie 4 pre potreby hasenia, ktoré sa môžu 

použiť.  

Ján Zeman odpovedal, že majiteľ distribučnej siete posiela taký otvorený list, kde sú 

rozpísané 4 hydranty  a jeden na Kamenci,   ktoré sa môžu používať pri zásahovej činnosti.  

Ing. Pavol Poracký podal ešte jednu otázku na riaditeľa školy. VZN, ktoré sa dnes 

schvaľovalo ohľadne poplatku dieťaťa za škôlku. Či to bola diskriminácia alebo nám to niekto 

prikázal.  

Mgr. Štefan Luha odpovedal, že je to zákonná povinnosť. Ide o zákon o jednotnom 

poplatku, ktorý vláda schválila. Zasiahla vyššia moc.  

 

K bodu 18. Interpelácie 

Mgr. Marián Luha informoval, že písomne neboli podané žiadne interpelácie.  

 

K bodu 19. Záver  

Mgr. Marián Luha poďakoval všetkým za celoročnú prácu, za prístup všetkým predsedom 

komisií, za aktívny prístup a  za pomoc, tak ako si to predstavuje spoluprácu a činnosť 

poslancov.  Každý si plní svoje pracovné a rodinné povinnosti, a ešte k tomu je poslancom. 

Váži si to. Poďakoval ešte raz všetkým a poprial príjemné prežitie Vianočných sviatkov a do 

Nového roku všetko dobré. Ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva  o 18:26 h.   
 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom, 14.12.2020 
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           Mgr. Marián Luha, v.r.                                                   Mgr. Juraj Peťko, v.r. 
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